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Protokół Nr 19/2019 

z   posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 21 października 2019 roku 

w Sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Jacek Bednarz – Przewodniczący Komisji, udział wzięli 

członkowie   Komisji, Andrzej Kulig – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa, Łukasz Franek – 

Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego oraz inni  zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 14.00 otworzył posiedzenie Komisji. 

Porządek posiedzenia został uzupełniony o punkt dotycz. zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

honorowania biletów Parkuj i Jedź (P+R) w środkach Komunikacji Miejskiej w Krakowie  (druk 

nr 716). 

Komisja 14 gł „za” (jednogłośnie) przyjęła  propozycję uzupełnienia porządku posiedzenia. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie honorowania biletów Parkuj i Jedź (P+R) w 

środkach Komunikacji Miejskiej w Krakowie  (druk nr 716). 

2. Informacja Prezydenta Miasta na temat przebudowy al. 29 Listopada. 

3. Informacja Prezydenta Miasta na temat przebudowy ulicy Kocmyrzowskiej. 

4. Informacja Prezydenta Miasta na temat wiaduktu nad torami kolejowymi na ulicy 

Kąpielowej. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie honorowania biletów Parkuj i Jedź (P+R) w 

środkach Komunikacji Miejskiej w Krakowie  (druk nr 716). 

 

Projekt uchwały przedstawił Łukasz Franek – Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego. Jesteśmy 

w tej chwili na etapie, gdzie w gminach ościennych wokół Krakowa powstają parkingi P+R. Wiąże się 

to z ograniczeniem wjazdu samochodów do Krakowa. Część z tych parkingów będzie miała charakter 

zamknięty – dostęp będzie się wiązać z zakupem biletu parkingowego. Osoby zostawiające samochód 

w ramach biletu parkingowego będą chciały skorzystać nie tylko z pociągu, ale i z autobusu linii 

aglomeracyjnych.  

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Komisja w obecności 17 członków Komisji, 17  głosami „za pozytywnym    zaopiniowaniem”,  przy 

1 głosie „przeciw”, 0  głosach „wstrzymujących się”  (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała  

projekt uchwały w sprawie honorowania biletów Parkuj i Jedź (P+R) w środkach Komunikacji 

Miejskiej w Krakowie  (druk nr 716) (Opinia Nr 34/2019 z 21 października 2019r.) 

 

Ad.2 

Informacja Prezydenta Miasta na temat przebudowy al. 29 Listopada. 

 

Andrzej Kulig – Zastępca Prezydenta Miasta przedstawił informację Prezydenta Miasta na temat 

przebudowy al. 29 Listopada. Poinformował między innymi, że jesteśmy w trakcie procedowania 

decyzji ZRID. Opóźnienia w głównej mierze wynikały z odwołań do opracowanej przez wykonawcę 

dokumentacji. W związku z tym wniesiono nowy wniosek o wydanie decyzji zezwalającej na realizację 

inwestycji drogowej, który mamy nadzieję, że zostanie pozytywnie rozpatrzony w I-II kwartale 

przyszłego roku. Wtedy wykonawca będzie mógł przystąpić do prac.  



W dyskusji w której udział wzięli Edward Porębski i  Grzegorz Stawowy zwrócono  uwagę na kontrakt, 

który został zawarty w 2016 dla zupełnie innej sytuacji gospodarczej, m.in, wrosły ceny materiałów 

budowalnych czy koszty pracownicze. Pytano m.in. czy jeżeli w 2020 roku zostanie wydany ZRID, to 

istnieje ryzyko że firma Starbag nie będzie w stanie wywiązać się z umowy w kwocie na jaką opiewa 

kontrakt i zostanie on zerwany oraz  czy środki zewnętrzne zapewnione na inwestycję przepadną.  

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielali: Andrzej Kulig – Zastępca Prezydenta Miasta 

Krakowa, Łukasz Szewczyk – p.o. Dyrektora Zarządu Inwestycji Miejskich.  

 

Ad.3 

Informacja Prezydenta Miasta na temat przebudowy ulicy Kocmyrzowskiej. 

 

Andrzej Kulig – Zastępca Prezydenta Miasta  poinformował, że we wrześniu został zaktualizowany 

harmonogram prac projektowych, który przewiduje, że złożenie wniosku o wydanie ZRID nastąpi 

w II kwartale 2020 roku. Uprawomocnienie się decyzji przewiduje się na I kwartał 2021 roku. 

W dyskusji udział wzięli: Łukasz Sęk, Renata Kucharska oraz Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy XVII. Zwrócono uwagę m.in. na: harmonogram prac budowlanych, warianty przebudowy 

ul. Kocmyrzowskiej, wykonanie nakładek asfaltowych. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili: Andrzej Kulig, Łukasz Szewczyk – p.o. Dyrektora 

Zarządu Inwestycji Miejskich. 

 

Ad.4 

Informacja Prezydenta Miasta na temat wiaduktu nad torami kolejowymi na ulicy Kąpielowej. 

 

Informację Prezydenta Miasta na temat wiaduktu nad torami kolejowymi na ulicy Kąpielowej 

przedstawiła Ewa Bielas – p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

W dyskusji udział wzięli: Michał Starobrat, Józef Jałocha, Jacek Bednarz, Teodozja Maliszewska. 

Zwrócono uwagę na projekt koncepcji budowy wiaduktu, koszty budowy,  

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielali: Andrzej Kulig – Zastępca Prezydenta Miasta 

Krakowa, Włodzimierz Zaleski – Kierownik Referatu Analiz Transportowych.  

 

Ad.5 

Sprawy bieżące. 

 

Mariusz Kękuś zwrócił się z prośbą o przedstawienie informacji na temat brakujących środków    

w komunikacji. 

Andrzej Hawranek poprosił o informację w sprawie przebudowy ulicy Królowej Jadwigi. 

Wyjaśnień udzielił Andrzej Kulig – Zastępca Prezydenta Miasta. 

Jakub Kosek zwrócił uwagę na kwestię kosztów gruntów przeznaczonych na budowę linii 

tramwajowej do Górki Narodowej. 

 

Ad.6 

Oświadczenia i komunikaty. 

Brak 

 

       Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 15.10 

zamknął posiedzenie. 

                                                                                                       Przewodniczący Komisji 

                                                            

                                                                                                                Jacek Bednarz 
Protokołowała: 

Beata Czepiec 


